إفصاح للسوق عن أحدث أخبار المجموعة القاهرة إلا سيتمير ٢٠٢٥



TMG Holding obtains an upgrade in the credit rating assigned to its largest wholly-owned subsidiary, the Arab Company, from "A+" to "AA-", with a revision of the Outlook from 'Positive' to 'Stable'

Talaat Moustafa Group Holding is pleased to announce that its wholly owned subsidiary, the Arab Company for Projects and Urban Development — the Group's main operational arm locally and regionally — has successfully upgraded its local creditworthiness rating from **A+** to **AA-** and its Outlook from Positive to Stable, according to the latest update issued by Meris Middle East Credit Rating and Investor Services, the leading credit rating agency in the Middle East and North Africa region.

This rating reflects several positive operational developments witnessed by the company, including strong sales both locally and regionally, a substantial backlog of contracted yet undelivered sales, the creation of additional foreign currency revenue streams, as well as the successful entry into the North Coast market through the "South Med" project. All these factors have contributed to strengthening the company's liquidity position and supporting its growing foreign currency cash flows.

The superb credit rating and outlook serve as further evidence of the Group's strong financial position and its future prospects, supported by the prudent strategy of its management team and its ability to accurately identify and seize growth opportunities, both locally and regionally.

- ENDS -

مجموعة طلعت مصطفى القابضـة تنجح في رفع تصنيف الجدارة الإئتمانية الممنوح للشركة العربية للمشــروعـات والتطوير العمـرانى (المملوكـة بالكامـل للمجموعـة) من درجـة +A الي درجـة -AA مع تغيير النظرة المســتقبلية من نظرة مســتقبلية " يبجابية" إلى نظرة مســتقبلية " مستقرة"

يسر مجموعة طلعت مصطفى القابضة أن تعلن عن نجاح الشركة العربية للمشروعات والتطوير العمرانى (المملوكة بالكامل للمجموعة) والتى تمثل الذراع الرئيسي لأنشطة المجموعة محلياً وإقليمياً، فى رفع تصنيفها وترتيبها المحلى للملاءة (تصنيف الجدارة) الإئتمانية من درجة +A الي درجة -AA. وتغيير نظرتها المستقبلية من الجابية إلى "مستقرة" طبقا لآخر تحديث اصدرته شركة ميريس الشرق الأوسط للتصنيف الائتماني وخدمات المستثمرين الشركة الرائدة فى التصنيف الائتماني في منطقة الشرق الأوسط الأوسط وشمال أفريقيا.

وتعكس هـذه الـدرجـة من التقييم أثر العـديـد من التطورات التشغيلية الإيجابية التى شـهدتها الشركة ، من بينهـا تحقيق مبيعـات قويـة على المســتوى المحلى والإقليمى، ورصــيـد ضــخم من المبيعـات الفعلية وغير المســلمـة، وخلق مصــادر إضــافية للإيرادات بالعملـة الأجنبيـة، بالإضــافـة إلى الـدخول الناجح في سوق الساحل الشمالى من خلال مشروع "ساوث ميد" وهي عوامل ساهمت جميعها في تعزيز مركز الســيولة لدى الشــركة ودعم التدفقات النقدية المتصاعدة بالعملة الأحنبية.

ويعد التصــنيف الائتماني المتميز والنظرة الائتمانية دليلا آخر على المكانـة المــاليـة القويــة للمجموعــة ومســـتقبلهـا المـدعوم بـاســـتراتيجيـة فريق الإدارة الحكيمة وقدرته على تحديد فرص النمو والاســـتفادة منها بدقة، محليا وأقليمياً.

تمت -